

Styrelsemöte 2015-12-07

1. Mötets öppnande.

Styrelsen hälsades välkomna till Peter Karlsson. Närvarande var Christer Högman, Anders Åberg, Peter Karlsson, Lars Eriksson och Amelie Magnander.

2. Årsmöte 9/2 2016.

- Prövningstillfälle av de nya kläderna från Kalas. Ansvarig: Amelie
- Information om ML12H och den nya funktionärsorganisationen, samt undersöka om det finns fler som frivilliga på mötet. Ansvarig: Peter
- Inbjudan och utskick till årsmötet. Ansvarig: Christer
- Banutvecklingsgruppen presenterar vad som gjorts på banan under året. Vad vill medlemmarna ska ske under kommande år? Ansvarig: Pällä
- Migrantarbete på banan ska vi och vad tycker medlemmarna? Ansvarig: Dick
- Cykelmässan 18-20 mars, finns intresse från medlemmarna om gemensam bussresa dit? Ansvarig: Lars

3. Vallabanan.

- Pilarna har nu levererats och nu återstår att impregnera ändträet samt måla pilarna röda. Målarkväll utlyses via mejl till styrelsen. Ansvarig: Lars
- Banan behöver även kompletteras med reflexer. Ansvarig: Amelie

4. ML12H.

- ML12-gruppen har haft ett "brain storming-möte" där man lagt fram olika förslag och idéer för att utveckla loppet. Fyra stycken grupper ska bildas med varsitt specifikt ansvarsområde för ML12H. Dessa är bangruppen, tävlingscentralsgruppen, IT-gruppen och marknadsgruppen. Peter kommer hålla en presentation på årsmötet bl.a. detta.

5. Övriga frågor.

- Årets OND gick under stormtemat.
- Inventering och städning av containrarna är gjord. Viss materiel har fått kasserats pga. skadedjursåverkan eller andra skador. Klubben behöver således komplettera en del av det materiel som kasserats.
- Varför "kan" plötsligt inte alla delta på mötet när vi gemensamt beslutat datum för nästa möte?

6. Nästa är möte den 11/1 kl. 19.00 hos Tobias.

7. Mötets avslutande.